
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van maandag 2 mei 2016

Aanwezig: Alexander, Anne, Bram, Carolyne, Fanne, Jari, Joni, Sander

Afwezig: Anton, Arno, Simon

De vergadering wordt geopend om 12u48.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

Volgende kernraad valt op Pinkstermaandag, dus we verplaatsen deze naar dinsdag.

Komende activiteiten

Beach volleybal

Er staan veel eerstejaars op aanwezig, omdat er goed reclame is gemaakt in hun groepen. Verder komt het wel in
orde.

Scienticafé

Er moeten nog steeds twee shiften ingevuld worden. Er is een tapshift bij, dus we vragen aan Arno om te kijken
of iemand van Bar dat ziet zitten. Verder proberen we op de avond zelf mensen aan te spreken.

Spelletjesavond

Alma heeft nog niet geantwoord voor de locatie. Er staan momenteel maar zes mensen op aanwezig en 28 op
gëınteresseerd, dus we beslissen om het gewoon in de living te doen, aangezien dat ook veel gemakkelijker is voor
de opbouw en afbraak. Als de activiteit dan tot laat duurt, kan er ook de dag dag erna nog afgebroken worden.
Fanne is naar demospel geweest en heeft 10 tot 20 spelletjes. Zij geven ook flyers en boekjes mee, ze verwachten
niets van ons in ruil. De begroting was uiteindelijk in orde. Er gaan pintjes zijn en pisang, blue curaçao en wodka
als cocktail. We zouden minder kunnen kopen aangezien er niet veel mensen op aanwezig staan, maar aangezien
de overschot wel op geraakt op de laatste bar, gaan we dit niet doen. Appelsiensap gaan we aan 10 cent verkopen
in plaats van aan 30 cent. Er moeten nog twee drankshiften ingevuld worden. Media maakt ook nog een beetje
reclame.
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Meirondjes

Alles komt in orde. Er moet wel nog wat reclame gemaakt worden en zeker bij de eerstejaars. Zij zijn namelijk
nog niet vertrouwd met het concept.

Duvelbar

We hebben zelf veel glazen, dus we gaan op het evenement laten weten dat mensen best zelf hun eigen glas
meebrengen en dan komen we wel toe. Alma heeft nog niet geantwoord, dus Arno gaat zo snel mogelijk bellen en
iets laten weten.

Scienticup

Er zijn nu 73 mensen ingeschreven, dus er mag nog wel wat reclame gemaakt worden. Wina moet enkel nog een
lokshift invullen, maar van Wina komt er best al veel volk. Misschien kan een andere kring deze eens doen.

StamCafé Manger

We gaan zeggen dat hij er niet te veel moeite in moet steken, want Geos, Merkator en Bios weten op voorhand
dat er bij hen niet veel mensen gaan komen. Waarschijnlijk gaan er nog wel een paar mensen mee na de BBQ,
maar gadgets moet hij deze keer echt niet voorzien.

Opstellen Agenda PV

• A Goedkeuring Agenda

• A Goedkeuring Verslag

• A Actiepuntjes

• A Mededelingen

– Postenevaluatie

• A Raden

• A Updates

– Bar-pc

– PR

– Webteam

– Zwanenboek

• B Evaluatie afgelopen activiteiten

– Lezing prof. Maes

– Mannen- en vrouwenavond

– Tikibar

– Yes They Cantus

– Beach volleybal

– Scienticafé

– Spelletjesavond

– Meirondjes
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– Duvelbar

– Scienticup + BBQ

– Café Manger

• B Activiteiten in de nabije toekomst

– Spantus

– Pyjamabar

– Kampvuur EJW

– Teambuilding

– EindejaarsBBQ

– Avatarbar

• A Varia

Varia

• Sander: ’Morgen ga ik waarschijnlijk samenzitten met de zwaners. En met jullie moet ik ook nog samenzit-
ten.’ *wijst naar Anne en Carolyne*

• Alexander: ’Sander, heeft Tom gezegd dat de Pavo 10 euro duurder zou worden? Hij stuurde de laatste
twee facturen en die waren ineens 230 euro.’ - Sander: ’Ik weet het niet meer, maar dat zou wel kunnen. Hij
heeft iets gezegd over 10 euro.’ - Alexander: ’Helemaal in het begin van het jaar is die ook al opgeslagen,
dus dat is nu al twee keer. Misschien moeten we volgend jaar eens zien voor een iets vaster contract.’ -
Sander: ’Voor het kapotte glas hebben we trouwens vijftig euro moeten betalen. Hij gaat het zo laten, want
om het te herstellen zou het meer dan 200 euro gekost hebben.’

• Jari: ’Vorige bar heeft iemand de camera op de grond laten vallen. Het batterijvakje is open geschoten en
de SD-kaart is er daardoor waarschijnlijk uitgevallen. Er stonden veel foto’s op en die zijn dus kwijt.’ - We
gaan in het evenement en op de wall en op Facebook posten dat de foto’s kwijt zijn, zodat mensen daar
niet op blijven wachten. - Jari: Het gaat trouwens om een mini-SD-kaart en dat is heel moeilijk om online
te vinden. Ik had er ergens gezien voor 11 euro, maar die waren al uitverkocht. Als ik het ergens vind voor
minder dan 20 euro, mag ik er dan meteen één kopen?’ - Anne: ’Koop dan ineens een nieuwe camera.’ -
Joni: ’De vrouwenavond heeft nogal veel geld bespaard, dus dat kan er wel af.’

• Bram: ’Ik ga door het raam naar binnen.’

• Alexander: ’Ik moet de bonnetjes nog hebben van de Carrefour en de Colour Image vorige week.’

De vergadering wordt gesloten om 13u07.

Carolyne Peelman (secretaresse)
carolyne@wina.be

De volgende kernraad gaat door op dinsdag 17 mei 2016 om 12u45 op de Winagang.
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